聯合動態

United News

聯合書院第三十六屆水運會 21/9/2009

The 36th United College Swimming Gala



院長馮國培教授與舍 際全場總冠軍恒生樓 同學合照。

> Professor Fung Kwokpui, College Head, posed a group photo with students of Hang Seng Hall, who won the overall champion of the Swimming Gala.

聯合書院思源文娛中心消息 ——

聯合書院校友證婚 26/9/2009

United College Si Yuan Amenities Centre -

Wedding Ceremony of United College Alumni



本院校友葉家興先生(01/機工)及 鍾敏祺女士(01/工管)假本院思源 文娛中心舉行證婚儀式。

College Alumni, Mr Yip Ka-hing (01/ MAE) and Miss Chung Man-ki (01/ BBA) held their wedding ceremony at the Si Yuan Amenities Centre.

聯合書院參與香港中華總商會國慶六十周年千萬行活動 27/9/2009

United College participated in the CGCC Charity Walk in Celebration of PRC 60th Anniversary



院長馮國培教授率領聯合書院教職員及同學參與香港中華總商會 國慶六十周年千萬行活動。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, led the college staff members and students to participate in the Chinese General Chamber of Commerce Charity Walk in Celebration of PRC 60th Anniversary.

美育發展計劃:《藝術中與西》工作坊

29/9/2009 - 3/11/2009

Programme for Aesthetic Development:

Art East and West Workshop



利漢楨敎授親身指導學員製 作木刻版畫。

Professor Lee Hon-ching instructed the participants the technique of Woodblock Printing in person.





同學專心聆聽利漢楨敎授(上圖)及張惠儀博士(下圖)的講課 Students attentively participated in Professor Lee Hon-ching (upper picture) and Dr Cheung Wai-yee's (lower picture) lectures.

大學本科入學資訊日 10/10/2009

Orientation Day for Undergraduate Admissions



聯合書院學生於百萬大道向預科生介紹書院。

United College students promoted the College to secondary school students at University Mall.

2009 中大高爾夫球日 14/10/2009 2009 CUHK Golf Day

院長馮國培教授(右)於比賽後 淨桿獎亞軍的聯合校友林應 威先生(91/政政)(中)及范兆 琛先生(94/生物)合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), posed a group photo with Mr Lam Ying-wai (91/GPA) (centre) and Mr Fan Siu-sum (94/BIO) who represented United College and won the first runner-up of the CU Cup.

